
Under de senaste mötena i nämnden har mikromobiliteten i staden diskuterats flitigt. På 
föregående nämnd bordlades avsiktsförklaringen som reglerar hur 
mikromobilitetsföretagen bedriver sin verksamhet i kommunen för att partierna i 
nämnden upplevde att det var för mycket otydligheter i skrivelsen.

För att förenkla arbetet som Borås Stad bedriver inom området och för att i god 
samverkan med näringslivet i kommunen är en upphandling det bästa. En upphandling 
hade underlättat både för Borås Stad och för företagen då det tydligt framkommer vilka 
förväntningar och krav som ställs.

I kommuner så som Gävle har upphandling genomförts och på olika platser runt om i 
Europa är upphandling standardförfarande. 

Upphandling är en process som tar tid, vi ser därför ett behov av att besluta detta redan 
nu och ge nämnden i uppdrag att förbereda en upphandling. 

Med anledning av ovan föreslås Tekniska nämnden besluta
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Förbereda och genomföra en upphandling inom mikromobilitet.Att


